
ASSEMBLEA ORDINÀRIA AFA L’AULET

Curs: 2022-2023

Núm. de sessió: 2/2022-2023

Data: Dilluns, 5 de juny de 2023

Lloc: teatre de l’Escola L’Aulet

Hora: 18:30h - 20:30h

Assistents de la Junta de l’AFA: Montse Boher, Anna Pujolàs, Albert Tarradas, Montse

Suárez, Laura Fructuoso.

Assistents de les famílies associades: 10 famílies

Link a la presentació:

https://afalaulet.cat/wp-content/uploads/2023/06/Assemblea-general-AFA-LAulet-05-06-

2023.pdf

ORDRE DEL DIA I ACORDS

1. Benvinguda i presentació de l’ordre del dia

2. Aprovació de l’acta anterior

L’Anna Pujolàs, secretària de l’AFA, recorda que des de l’AFA es va compartir l’acta de l’Assemblea

extraordinària de famílies associades celebrada el passat 22 de març 2023 en la que es va exposar

a les famílies la intenció de la Dolors Picazo de no continuar treballant a l’escola a partir del curs

vinent i la continuïtat del Projecte Artístic de L’Aulet. L’acta queda aprovada per unanimitat dels

assistents.

3. Qui som i què fem?

La Montse Boher, presidenta de l’AFA, presenta un resum de qui constitueix l’AFA i els

objectius i projectes de l’entitat.

Nombre de famílies associades curs 2022-23: 139 famílies associades d’un total de 188

famílies que hi ha a l’escola. Això representa el 74%.

La gran majoria dels ingressos de l’AFA són les quotes que paguen les famílies, per tant, amb

la disminució de les famílies a l’escola i la disminució del tant per cent que s’associen a l’AFA,

els ingressos han disminuït considerablement els últims anys.

https://afalaulet.cat/wp-content/uploads/2023/06/Assemblea-general-AFA-LAulet-05-06-2023.pdf
https://afalaulet.cat/wp-content/uploads/2023/06/Assemblea-general-AFA-LAulet-05-06-2023.pdf


4. Memòria de les comissions

4.1. Servei d’acollida

La Montse Suárez fa un resum de com ha funcionat el servei de Bon Dia aquest curs. És un

servei molt utilitzat per les famílies de l’Aulet i acabem el curs amb 23 infants que utilitzen el

servei de manera fixa.

- Assistència mitjana mensual:

- Infants fixes: 19 infants/mes

- Infants esporàdics: 13/mes

- Serveis esporàdics: 28/mes

Durant els propers dies esperem confirmar qui serà el monitor/a de Bon Dia el curs vinent.

Servei Juguem a la Tarda

Es va suprimir aquest servei el mes de febrer passat per la molt baixa utilització del servei:

- Infants fixes: 1

- Infants esporàdics: 3 infants/mes

- Serveis esporàdics: 4 serveis/mes

De cares al curs 2023-2024 es tornarà a oferir a les famílies el servei de Juguem a la Tarda i

es demanarà un mínim d’inscripcions per iniciar-lo al setembre:

- un mínim de 3 usuaris fixes (cobririen la meitat del sou del monitor/a) + 20 serveis

esporàdics al mes (cobririen la resta del sou del monitor/a)

- una altra combinació amb més de 3 usuaris fixes que cobreixi el sou mensual del

monitor/a

Ara al juny ja es demanarà a les famílies si compten utilitzar-lo per poder fer una previsió ja que al

setembre es començarà el curs molt aviat (el 6 de setembre).

Es mantindran els preus del servei d’acollida

4.2. Comissió de menjador

L’Anna Pujolàs explica que aquest curs hi ha hagut 3 voluntàries noves que s’han incorporat a la

comissió de menjador amb la intenció d’agafar el relleu a les persones que l’han integrat durant els

últims anys.

L’Anna ha presentat una diapositiva que explica l’objectiu principal de la comissió i el

personal que treballa al menjador de l’escola.



- El treball educatiu del servei de menjador aquest any ha estat vinculat al projecte de

l’escola “Construïm”.

- Aquest curs s’han estrenat estovalles noves.

- S’ha fet cagar el tió

- Els infants ara al maig han dinat a fora el pati un dia (tot i la pluja)

Despesa excepcional: s’ha hagut de comprar un pelador de patates nou que ha pagat l’AFA i

ha costat uns 2.500 euros. S’ha de tenir en compte que som una AFA que gestiona una cuina

pròpia i que cal tenir un racó sempre per quan és necessari comprar maquinària o mobiliari

de la cuina, que sol ser molt car.

4.3. Comissió d’extraescolars

La Laura Fructuoso fa un resum de com han anat les inscripcions aquest curs. Comenta que hem

recuperat el nivell d’inscripcions que hi havia abans de la pandèmia del Covid tot i que algunes de

les que es van oferir no es van poder acabar duent a terme perquè no es va arribar al mínim

d’inscrits.

- Extraescolars de migdia (judo, escacs, robòtica, mecanografia): 77 alumnes

- Extraescolar de tarda (multiesports): 28 alumnes

- Extraescolar externa (piscina) 14 alumnes

El benefici de totes les extraescolars durant el curs 22-23 ha estat de 1290€

Curs 23-24:

Les inscripcions ja són obertes, s’han avançat a ara el mes de juny, i al setembre s’oferiran places

vacants. Aquest any s’ha reduït una mica l’oferta. Les novetats pel curs que ve són teatre (que ja

s’havia fet en cursos anteriors), música a I4 i a I5, fang (que també s’havia fet en cursos anteriors

però ara la duran a terme uns altres talleristes perquè els que havíem tingut no tenen

disponibilitat) i funky (per part del club de gimnàstica rítmica de Celrà, també s’havia fet en cursos

anteriors).

L’Anna Comas pregunta si no s’oferirà anglès i la Laura explica que degut a la mala experiència que

vam tenir amb l’empresa que oferia el servei i el volum d’inscripcions que es va rebre s’ha

considerat de no oferir aquesta extraescolar.

L’Olga Puignou pregunta com es gestiona l’acompanyament d’alumnes amb necessitats especials

durant les extraescolars. La Laura explica que al formulari d’inscripció es pregunta a les famílies si

el seu fill/a té necessitats especials. Aquest curs hi ha hagut un incident amb un alumne que

necessitava acompanyament però la família no va informar a la comissió.

Intentarem pensar opcions d’acompanyament que es puguin dur a terme durant les extraescolars

per aquells/es alumnes que ho necessitin. Anys enrere en un cas similar l’alumne tenia una



vetlladora pagada a mitges entre l’Ajuntament i la família. Es parlarà amb la direcció de l’escola,

l’Ajuntament i la família per considerar aquesta opció o altres de possibles.

La Sònia comenta que les seves filles troben que el Casalet de juny fa un parell d’anys que és molt

avorrit. Pregunta si es podria intentar fer una cosa una mica més dinàmica. La Laura explica que

quan l’AFA contracta el servei l’empresa de monitoratge es compromet a realitzar una sèrie

d’activitats divertides. Els últims anys ha acabat essent més un servei de bona tarda. Intentarem

tenir feedback de les famílies que utilitzen el Casalet al final de la primera setmana per poder

parlar amb l’empresa si es considera que cal millorar. També es valorarà fer un canvi d’empresa.

4.4. Comissió d’espai familiar i festes

La Montse Boher presenta un resum de totes les activitats que s’han organitzat aquest curs

des de la comissió.

Es comenta que aquesta és una comissió en la que aniria bé que s’hi sumessin noves

persones voluntàries perquè ara són molt poques, tot i que aquest curs s’hi han incorporat

dues persones. També funciona bé que per actes puntuals es faci un grupet de persones que

assumeixin la preparació i realització d’aquell acte concret.

4.5. Comissió artística

La Montse B. fa un resum de totes les activitats que s’han fet aquest curs:

- Artefacte construÏt amb Arquiescola

- més de 100 samarretes venudes

- calendaris

- Celrà s’engalana

La comissió ha rebut una subvenció de 500€ per part de l'Ajuntament de Celrà.

Ara la comissió està treballant en el comiat de la Dolors Picazo i aquest dissabte 10 de juny es

convida a les famílies que participin en la construcció d’un diorama de l’escola per regalar-li. Es

dedicarà l’espai de l’artefacte habitable a la Dolors com a homenatge per tots els anys que ha

treballat a l’escola. Es posarà una placa on hi dirà “El recer de la Dolors” amb una breu explicació

de la seva figura. Dimecres 21 de juny al matí es farà aquest acte d’homenatge amb tots els

alumnes de l’escola que li cantaran una cançó que estan assajant.

L’Olga Puignou pregunta si seria possible demanar que la subvenció de l'Ajuntament sigui més

gran. La Montse explica que aquest curs la resposta ha estat que l’Ajuntament ja inverteix molts

diners en l’edifici de L’Aulet i que no vol fer diferències amb l’escola Falgueres. L’Olga comenta que

l’Aulet està molt més implicat que Falgueres en l’organització d’activitats que estan obertes a tot el



poble (festa Holi) i que una cosa és el manteniment de l’escola com a equipament públic i l’altra

ajudar econòmicament a una entitat que dinamitza el poble. De cares al curs vinent s’intentarà

demanar subvencions addicionals lligades a projectes concrets (artístics, biblioteca oberta al

migdia, etc.) i projectes que poden ser conjunts amb l’AFA de Falgueres així l’Ajuntament

subvenciona les dues entitats alhora.

4.6. Comissió de comunicació

La Montse fa un resum de les activitats que s’han realitzat des de la comissió de comunicació.

Aviat presentarem la revista 5 cèntims d’aquest curs.

Com a novetat: s’ha dissenyat una nova pàgina web de l’AFA que recollirà molta informació perquè

sigui de fàcil disponibilitat.

4.7. Comissió de coeducació i gènere

L’Anna Comas explica una mica els orígens i objectius de la comissió, que es va crear l’any 2021

conjuntament amb l’escola Falgueres, i fa un resum de les principals activitats en les que s’ha

participat aquest curs (diapositiva num. 31).

Algunes persones assistents valoren que els materials que s’han fet arribar a les famílies per

treballar aspectes relacionats amb el gènere estan molt bé, són molts complets. Des de la comissió

estan contentes d’aquests materials però sovint tenen el dubte de si realment les famílies l’acaben

utilitzant amb els seus fills i filles per parlar d’aquests temes. Es comenta que des de l’escola sovint

també es fan activitats molt interessants i que a vegades caldria explicar més el que es fa, perquè

si no és una activitat que es fa al grup dels teus fills/es no te n’assabentes. Aquest any per exemple

han vingut a l’escola a fer xerrades a l’alumnat moltes dones referents amb professions molt

diverses (jugadores de l’UniGirona, una metgessa…) i això es valora molt positivament. En alguns

casos aquestes persones referents són pares i mares de l’Aulet.

4.8. Comissió de material escolar

També és una comissió amb poca gent i que necessitaria reforços. S’ocupa de la venda dels

dossiers i quaderns que fa servir l’alumnat. Aquest any s’intentarà ja que la venda es pugui fer a

través de la pàgina web de l’AFA per estalviar a les famílies haver de venir un dia de juliol a fer cua.

Es donarà suport a les famílies que ho necessitin perquè puguin fer aquesta gestió un dia de forma

presencial.

La Clémentine comenta que potser d’aquesta manera serà més difícil animar les persones a fer-se



sòcies de l’AFA, però es comenta que a través de la web seguiran havent-hi preus diferents per les

famílies sòcies i les no sòcies i que el dia de la venda de llibres amb l’estrès de la cua de gent

esperant tampoc podíem dedicar gaire temps a convèncer-les si es donava el cas. La Sílvia proposa

que a les reunions amb les tutores d’inici de curs es doni un paper a les famílies per convidar a les

que no siguin sòcies de l’AFA a fer-se’n. La Montse B. diu que també hi ha una part de consciència i

que la majoria de vegades les famílies que es fan sòcies no ho fan tant per un tema monetari com

de convicció i plantejament del seu paper com a família dins de l’escola.

4.9. AFA enxarxada

La Montse B. presenta un resum de les activitats que s’han dut a terme des de la comissió:

s’ha participat en alguna reunió de Camins Compartits, del Consell Escolar Municipal i de la

Coordinadora d’AFAs i AMPAs del Gironès.

L’Olga Puignou comenta que aquest any no s’ha organitzat cap xerrada per a famílies des de

la comissió tal i com s’havia fet anteriorment conjuntament amb l’AFA de Falgueres, de les

escoles bressol i de l’institut i pregunta com s’ha enfocat aquest any, quina ha estat la

manera de funcionar en aquesta comissió mixta de xerrades. La Montse B. explica que, amb

la gent que actualment forma part de la comissió d’espai familiar i festes, no s’ha arribat a

tot i que aquesta comissió mixta aquest any no ha existit com a tal. Comparteix la visió de la

junta que a vegades val més deixar de fer coses si no hi ha prou gent que les pugui fer que

acabar forçant massa i que la gent es cremi. Les entitats formades només per persones

voluntàries que hi dediquen el temps lliure de què disposen passen cicles segons la quantitat

de persones que tenen disponibilitat i cal viure-ho amb tranquil·litat i naturalitat.

Es proposa de fer un sondeig a les famílies sobre temes d’interès per a possibles xerrades.

5. Balanç financer

L’Albert Tarradas (tresorer de l’AFA) presenta un resum d’ingressos i despeses de l’entitat durant el

curs 2022-23 (diapositiva núm. 40). Hi ha una donació de les famílies de 6è del romanent que

sobra a final de curs de totes les activitats que organitzen per fer diners pel viatge.

Tanquem el curs amb un dèficit de 10.700€. El saldo actual de l’AFA és de 35.167€. Cal restar-hi la
indemnització de la Dolors per finalització de contracte, que és de 27.000 euros. Quedarem molt a

zero.

La Clém pregunta si canviaran les quotes de famílies associades quan ja no calgui pagar el sou de

la Dolors Picazo. S’explica que de cares al curs vinent no es modificaran les quotes per tal de donar

a l’entitat un any de marge i estabilitzar les finances, però que la intenció és a la llarga rebaixar les



quotes tant com es pugui.

6. Nova pàgina web

La Montse S. presenta la nova pàgina web de l’AFA que s’ha creat amb l’ajuda de la Mariona Olòriz

(mare de I3) i amb l’empresa d’informàtica d’en Robert Valdés (pare de 6è).

L’objectiu de la web és que reculli tota la informació important que necessiten les famílies i reduir

el número de documents que actualment es comparteixen via whatsapp.

També s’intentarà realitzar la venda de llibres i dossiers a través de la pàgina web, així com el

pagament de quotes de sòcies de l’AFA.

www.afalaulet.cat (encara en proves)

7. Precs i preguntes

No n’hi ha.

I quan són dos quarts de nou del vespre es dona per acabada l’assemblea.

http://www.afalaulet.cat

